
Zápisnica

        o zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré sa uskutočnilo 29. júna 2016

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny
Počet obyvateľov obce, ktorí sa zúčastnili zasadnutia: 3
Ďalší prítomní: Zsuzsa Simon – účtovníčka obce

       

Návrh bodov programu :

1.  Otvorenie zasadnutia
2.  Správa o udalostiach medzi dvoma zasadnutiami obecného zastupiteľstva
3.  Vymazanie Miestneho národného výboru (MNV) z Obchodného registra Okresného súdu v 
Trnave
4.  Súvaha za rok 2015
5.  Schválenie plánu súvisiacej so znížením spotreby energie kultúrneho domu
6.  Prerokovanie žiadostí a iných aktuálnych tém 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce, Imre Vajas. Obecné zastupiteľstvo na základe návrhu 
poslanca József Viola súhlasilo s navrhovanými bodmi programu .
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (OZ) otvoril a viedol starosta obce, Imre Vajas. Navrhované 
body programu OZ doplnilo 7. bodom, ktorý navrhoval József Viola. Témou tohto bodu je 
prerokovanie problémov súvisiacich s „Parkom pionierov“ v katastri časti obce Holice. 8. 
programový bod navrhoval Péter Usačov, témou je webová stránka obce.
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 0.

Za overovateľov zápisnice navrhoval nasledujúcich poslancov:

Bc. Béla Ravasz 
Péter Usačov 
Hlasovanie: za 6, proti 0, zdržal sa 2.

Zapisovateľka: Ing. Erika Jakli



2. Správa o udalostiach medzi dvoma zasadnutiami obecného zastupiteľstva

Imre Vajas informoval o splnení návrhov uznesení predchádzajúceho zasadnutia. Údaje 
z evidencie obyvateľov: 4 prisťahovaní, 2 odsťahovaní. Počet obyvateľov: 2025.
Vajas:
- 26. mája Občianske združenie Póšfa predložilo 2 petície pre miestne OZ. Predmetom týchto 
petícií bola zmena úradného názvu obce a úradné označenie časti obce „Póšfa“ formou 
umiestnenia tabuliek. Zasadnutie petičného výboru sa uskutočnilo 2. júna. Na základe rozhodnutia
komisie obecný úrad vyzval predsedu petičnej komisie na opravu nedostatkov, na čo má 
k dispozícii 30 dní.
- Štátny fond rozvoja bývania schválil našu žiadosť na nákup bytov nachádzajúcich sa nad 
materskou školou.   

 Usačov –  navrhujem, aby obecný úrad informoval nájomcov o postupe. V bytoch vznikli 
ďalšie problémy. Ako sa vyvíja situácia s reklamáciami?

 Vajas – nepodarilo sa nám skontaktovať firmu vyrábajúcu dvere.

 Pecsuk – my musíme vyriešiť problém so staviteľom, s výrobcom nemáme nič spoločné.

Počty miest v     materských školách
Vajas:
- Riaditeľky materských škôl ma informovali o počte zapísaných detí do materských škôl na 
školský rok 2016/2017, na základe čoho nie je potrebné rozširovanie alebo otvorenie novej triedy. 
Od septembra bude navštíviť materskú školu v časti obce Holice 42 detí a materskú školu v časti 
obce Veľká Budafa 18  detí.

 Pecsuk – materská škola v časti Veľká Budafa podľa predpisov je schopná prijať 
maximálne 13 detí. Hovorili sme o tom, že ak počet detí prekročí povolený počet, v materskej 
škole v časti Holice otvoríme novú triedu. Komu bude vyvodená zodpovednosť, ak sa stane 
nehoda?

 Usačov – s učiteľkami materskej školy sme sa dohodli na tom, že ak Veľká Budafa 
prekročí počet žiakov, deti odídu do škôlky v Holiciach.

 Süli – chcel by som vedieť, prečo zobrali taký veľký počet detí do materskej škôlky v časti
obce Veľká Budafa? Bolo dohodnuté, že je povolené umiestnenie maximálne 14 detí. 

 Cséfalvay – ako som to navrhoval aj naposledy, v Holiciah sa zmestí 65 detí, ak otvoríme 
tretiu triedu. .

  Pecsuk – pani riaditeľka materskej školy v Budafa povedala, že neprijme viac detí ako je 
dovolený počet, lebo nechce prijať zodpovednosť. Tie deti, ktoré boli zapísané v časti obce Veľká 
Budafa, mali by byť automaticky prijaté v časti obce Holice.

 Usačov – ak 2 materské školy by mali 1 riaditeľstvo, zaradenie do škôlky by sa 
zjednodušilo.



 Süli – toto považujem za dobré riešenie. Okrem toho ani peniaze získané od štátu nie sú 
rozdelené pomerným spôsobom medzi 2 materskými školami.

 Usačov – ani počet zamestnancov nie je v pomere s počtom detí.

 Cséfalvay – Veľká Budafa: 17, Holice: 43, spolu je to 60 detí. Ak by sme otvorili 3. triedu
v Holiciach, zmestilo by sa 65 detí.

Poslankyňa Irén Bohony prišla na zasadnutie OZ s 45-minútovým meškaním.

 Usačov – z dlhodobého hľadiska budovu materskej školy v časti Veľká Budova nie je 
možné udržiavať. 

 Láng – vyriešenie problému je povinnosťou riaditeliek.

 Ravasz – vyriešenie tejto veci nie je ich úlohou. Starosta obce by sa mal stretnúť s 2 
riaditeľkami. Do septembra musíme nájsť riešenie.

 Usačov – reálnym riešením by bolo zatvorenie materskej školy vo Veľkej Budafe.

 Süli – skôr či neskôr sa k tomu dôjde. 

 Ravasz – už od 3. zasadnutia nevieme, aký je povolený počet deti v materskej škôlke 
v Holiciach. Starosta obce by mal poznať tieto čísla. Na všetko dostaneme odpoveď po uplynutí 2 
mesiacov.

 Süli – v súčasnosti v Holiciach maximálna kapacita je 42 detí.

 Ravasz – nechápem správanie riaditeľky vo Veľkej Budafe, prečo neinformoval rodičov 
o tom, že z dôvodu nedostatku miesta nemôže prijať viac detí.

 Pecsuk – škôlka v Holiciach je veľmi dobre vybavená, nechápem, prečo sa nej obávajú 
rodičia.

 Usačov – učiteľky v MŠ Holice sú preťažené. Nepovažujem za správne, že učiteľka MŠ 
s čerstvým diplomom má vyšší plat ako jej kolegyňa s 30-ročnými skúsenosťami.

 Vajas – predvolám riaditeľky a skúsime nájsť nejaké riešenie.

Oplotenie cintorína obce Holice

 Vajas – najvýhodnejšiu cenovú ponuku na oplotenie cintorína obce Holice sme dostali od 
podnikateľa Lászlóa Gerezdes z Lúč na Ostrove. Ním požadovaná suma je 3950,- €.

 Ravasz – pán Gerezdes má príslušné povolenie?

 Vajas – áno, len nie je platcom DPH..

Posvätenie židovského cintorína

 Vajas – 3. júla od 18:00 sa uskutoční posvätenie židovského cintorína v obci Holice. 
Hlavným organizátorom posvätenia cintorína je Tibor Kornfeld, vedúci židovskej náboženskej 
obce v Dunajskej Strede. Z Izraela prídu k nám príbuzní, ďalej na obrade sa zúčastnia vedúci 
predstavitelia a členovia židovskej náboženskej obce v Dunajskej Strede. 

 Usačov – s organizáciou pomáhal László Viola a obec zabezpečí prístup k cintorínu. 
Obilie musí byť na tejto ploche pokosené. Máme potenciálnych podporovateľov, ktorí by mohli 
prispieť k výstavbe chodníka. Takto by sme mohli vytvoriť pamätné miesto pre turistov. 



3. Vymazanie Miestneho národného výboru z Obchodného registra Okresného súdu v 
Trnave 

 Vajas – dostali sme upozornenie od Okresného súdu v Trnave, nakoľko v Obchodnom 
registri sa ešte eviduje bývalý Miestny národný výboru (MNV). Súčasný zriaďovateľ MNV musí 
podať návrh na vymazanie z Obchodného registra  Okresného súdu v Trnave. K tomu je potrebné 
uznesenie OZ, ako aj súhlas daňového úradu, colného úradu a miestneho obecného úradu.
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0.

4. Súvaha za r. 2015

Starosta obce referoval o súvahe za r. 2015.

 Usačov – počas novembrového zasadnutia sme už hovorili o nezaplatených faktúrach 
obce. Teraz odznelo, že obec predchádzajúci rok uzavrel so ziskom 55 000 €. Dlh obce napriek 
tomu sa neznižuje.

 Ravasz – bol už taký rok, počas ktorého obec mal príjem z predaja pozemkov vo výške 
108 000 €.

 Vajas – nekúpili sme nič zbytočné, len udržiavame život obce.

 Ravasz – čo by sa stalo, keby obec nedostala sumu z R7? Je to vhodný uváženia.

 Vajas – cesta smerom do Beketfa bola zrekonštruovaná.

 Usačov – aké plány existujú na zníženie dlhu vo výške 85 000 € ?

 Ravasz – obec dostal naspäť na DPH 32 000 €. Aj toto sa musí spomenúť, nielen výdavky.

 Vajas – z toho sme splatili úver čerpaný na ulicu za starým obecným úradom.

 Usačov – akým spôsobom budeme splatiť dlhy?

 Láng – vyzerá to tak, že existujú pochybnosti o tom, že peniaze sa nedostanú na príslušné 
miesto. 

 Ravasz – to nikto nepovedal. Nech si položme otázky! Vo väčšine prípadov nedostaneme 
odpovede. Súvaha z formálneho hľadiska je vypracovaná dobre. Ak preštudujeme splnenia, práca 
by sa mala realizovať podľa rozpočtu. Rozpočet môže byť zmenený aj počas roka. Počas 
minulého roka nebola ani jedna zmena. S tým by sa mala zaoberať nielen účtovníčka, dodržanie 
rozpočtovej disciplíny navrhuje hlavná kontrolórka. 

 Vajas – tlačíme pred sebou dlhy už od času, keď som prebral vedenie obce. 

 Ravasz – nepožiadal som odpoveď na túto otázku. Ide o to, že s rozpočtom treba pracovať.

 Usačov – nebola naplánovaná ani suma vo výške 25.000 €, ktorá mala ísť na deň obce 
a o ktorej nehlasovalo OZ.

 Vajas – v rozpočte na r. 2015 chýbajú položky pochádzajúce z dotácií, s tými sú 
problémy. Boli aj také položky, ktoré neboli zaúčtované včas.

 Usačov – v decembri sme schválili rozpočet len preto, lebo sme museli. Vidím, že 
neexistuje finančné plánovanie.

 Vajas – je tu napr. projekt na zníženie spotreby elektrickej energie kultúrneho domu. 
Ťažko sa dá zistiť, kedy bude vyplatená.

 Ravasz – OZ najprv rozhodne, či chceme ho zrekonštruovať. Následne sa dostane do 



rozpočtu. Neviem o takej veci, ktorú OZ neschválilo, len očakávame, aby sme dostali príslušné 
informácie.

 Vajas – projekty v minulom roku boli neisté, z tohto dôvodu vznikol ten prebytok.

 Ravasz – rozpočet by mal byť vyhodnotený minimálne raz za štvrťrok a v prípade potreby 
by mal byť zmenený. 

 Viola – z tohto dôvodu sme založili finančnú komisiu. Podľa mojich informácií ešte ani 
raz nezasadla. Starosta obce ukazuje 6 rokov naspäť do minulosti, toto je už smiešne, nie je 
typické pre odborníka. Nevidím žiadne smerovanie dopredu zo strany obce, neexistuje žiadna 
predstava ohľadne budúcnosti. 

 Vajas – tie peniaze, ktoré obec dostane od štátu, stačia len na existenciu.

 Usačov – podľa môjho názoru môžeme uzavrieť túto diskusiu, uvidíme, ako sa 
v budúcnosti zmení vízia obce.

Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0.

5. Schválenie plánu súvisiacej so znížením spotreby energie kultúrneho domu 

 Vajas – každý dostal tento plán do svojho mailu. Má niekto pripomienky?

 Usačov – chcel by som získať odpoveď na dve otázky. 1. Akým spôsobom bude vyriešená
presklená časť nad šatňou? 2. Plán fasády nie je estetický. Časť zo smeru ulice by nemohla dostať 
okná? Ak sa táto investícia uskutoční z európskych peňazí, 5 rokov nemôžeme nič zmeniť na 
budove. Navrhujem, aby stavebná komisia spolupracovala s projektantom.

 Süli – plán z technického hľadiska je v poriadku, forma však nie je estetická.

 Ravasz – mali by sme vychádzať z toho, že je daná nejaká existujúca budova. Už máme 
približný rozpočet?

 Vajas – zatiaľ nemáme.

 Ravasz – existuje riziko, že dáme vypracovať projekt a výzva na predloženie bude 
vypísaná inak.

 Menyhart – v tomto prípade to je riziko pre obec. Je otázne, či by sme mali do toho ísť? 
Koľko stojí výkres? 

 Vajas – 5000 €.

 Süli – 13 500 €, ak sa projekt realizuje.

 Ravasz – podľa mňa by sme mali ísť do toho, lebo kultúrny dom nevieme zrekonštruovať 
z vlastných zdrojov.

 Süli – navrhujem, aby projekt bol modulárny, takže ak bude vypísaná taká výzva na 
predloženie projektu, podmienky ktoré projekt nespĺňa, projektant v tomto prípade bezplatne ho 
modifikuje.

  Viola – podporujem tento nápad, ale mal by existovať nejaký približný rozpočet.

 Vajas – bude to okolo 900 000 €.

 Süli – v projekte bola naplánovaná vysoká strecha, ktorá vo viacerých prípadoch nebola 
schválená. Musí byť vyriešená energetická situácia tejto budovy, pre ktorú vysoká strecha nie je 
bezpodmienečne potrebná. Aj v prípade plochej strechy máme veľké množstvo alternatív.



 Usačov – navrhujem, aby členovia stavebnej komisie sa stretli s projektantom, pánom 
Mátisom. Aby sme mali minimálne jeden približný rozpočet, takto nevieme hlasovať o tomto 
bode. 

 Ravasz – nech to bude tak, ako to navrhoval Béla Süli. Ak to bude potrebné, vieme 
zmeniť výkresy.

 Süli – v starých plánoch figuruje plochá strecha, tieto údaje sa dajú použiť.

 Vajas – môj názor je taký, že by sme mali dať príležitosť pre dedinu. 

Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0.

6. Prerokovanie žiadostí a iných aktuálnych tém 

 Vajas – na základe uznesenia schváleného v súvislosti so žiadosťou Alojza Méry a zákona
č. 40/1964 občianskeho zákonníka obecný úrad predložil ponuku pre tých spoluvlastníkov, ktorí 
majú nárok zo zákona na realizáciu tohto ich práva. Sándor Mészáros a jeho manželka, Mária už 
podali ich písomnú žiadosť o nákup pozemku.

7. Prerokovanie problémov v súvislosti s „Parkom pionierov“

 Viola – úplne náhodou sme zistili, že v parku popri ceste vedúcej k čarde niekto vedome 
poškodzuje brezy. Konkrétne sa jedná o 4 stromy, v ktorých sú diery šikmo vyvŕtané vŕtačkou. 
Chcel by som navrhovať oznámenie na polícii alebo informovanie úradov pre ochrany životného 
prostredia. Niekto má takú predstavu, že ak tieto stromy vyschnú, nebude musieť upratať, zametať
suché plody brezy. Niekto systematicky pracuje na tom, aby tieto stromy vyschli.

 Vajas – Pán Horena a pán Pivarči ma viackrát oslovili s otázkou, že kedy budú vyrúbané 
tieto brezy. Táto parcela je vo vlastníctve spoločenstva vlastníkov pôdy. 

 Ravasz – to je už starý príben. Pán Pivarči už viackrát naznačil, že stromy majú byť 
vyrúbané a on namiesto nich vysadí ihličňany. Nazlostil aj ostatných obyvateľov. V tom čase som 
skontaktoval ochrancov prírody (Štátna ochrana prírody), ktorý na mieste skonštatovali, že stromy
sa nemusia vyrúbať. 

8. Webová stránka obce

 Usačov – webová stránka obce je hotová, vyskúšal som ju. Môže byť prevádzkovateľná 
veľmi jednoducho. V súčasnosti beží pod prechodnou adresou, ale je pripravená na to, aby bola 
doplnená stránka „gelle.sk“ a „holice.sk“.

DISKUSIA

 Diabelko -  už viac rokov sme obyvateľmi obce Holice, no nemáme žiadne informácie 
o tom, čo sa uskutoční v dedine. Počas dňa sa nezdržiavame doma, tým pádom nepočujeme ani 



hlásenia a webová stránka obce nefunguje. Nie sme informovaní, keď v dedine je nejaké 
podujatie. Som informatik, mohol by som pomôcť pri nahrávaní údajov. Na minuloročnom dni 
obce pre slovenských obyvateľov nebol ani jeden program. Cítime sa, akoby sme boli vylúčený.

 Usačov – predtým sme už hovorili o tom, že webová stránka obce technicky je pripravená.

 Sebök – pre zmenu rozpočtu za termín nasledujúceho zasadnutia navrhujem 13. 
september.

Rozhodnutie 
č. 7/2016

zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Holiciach,  
zo dňa 29. júna 2016

1. Prvý bod programu zasadnutia
obecné zastupiteľstvo
     A/ schvaľuje:
1. Overovateľov zápisnice zo zasadnutia: 
 Bc. Béla Ravasz
 Péter Usačov
Hlasovanie: za 6, proti 0, zdržal sa 2.
2. Doplnenie programu zasadnutia OZ 7. a 8. bodom programu, témou ktorých je 
prerokovanie problémov súvisiacich s „Parkom pionierov“ v katastri časti obce Holice a webová 
stránka obce.
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 

2. Druhý bod programu zasadnutia
obecné zastupiteľstvo
     A/ berie na vedomie:
1. Správu o udalostiach medzi dvoma zasadnutiami obecného zastupiteľstva.
      

3.  Tretí bod programu zasadnutia
obecné zastupiteľstvo 
A/ schvaľuje



1. Vymazanie  Miestneho  národného  výboru  z Obchodného  registra  Okresného  súdu  v
Trnave.

     
4. Štvrtý bod programu zasadnutia
obecné zastupiteľstvo 
A/ schvaľuje
1. Súvahu za rok 2015.

5. Piaty bod programu zasadnutia
obecné zastupiteľstvo
A/ schvaľuje
1. Plán súvisiaci so znížením spotreby energie kultúrneho domu, ktorý obsahuje:

▪ prestavbu konštrukcie strechy,
▪ tepelnú izoláciu vonkajších stien,
▪ výmenu výplní okien,
▪ modernizáciu elektrickej siete,
▪ modernizáciu vykurovacieho systému,
▪ výstavbu systému pre odvádzanie dažďovej vody.

            

6. Šiesty bod programu zasadnutia
obecné zastupiteľstvo
A/ berie na vedomie
1. Žiadosť – Sándor Mészáros.
2. Žiadosť – Mária Mészáros.
         

7. Siedmy bod programu zasadnutia
obecné zastupiteľstvo
A/ berie na vedomie
1. Správu poslanca Józsefa Viola o poškodení stromov „Parku pionierov“ v Holiciach. 

8. Ôsmy bod programu zasadnutia
obecné zastupiteľstvo
A/ berie na vedomie 
1. Správu poslanca Pétera Usačov o webovej stránek obce.

Vzhľadom na to, že body programu zasadnutia boli vyčerpané, starosta obce poďakoval každému 



za účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva.

           ...............................
   starosta obce

           ..........................................

            ..........................................
                                                       overovatelia zápisnice

Zapisovateľka:


